
Vážení spoluobčané, 

v návaznosti na předchozí článek, ve kterém jsme Vás 

informovali o útoku mezi psy, bychom Vám rádi sdělili, že 

v pátek 21.10. proběhla na obecním úřadu v Dýšině schůzka, 

které se zúčastnilo vedení obce, majitelka argentinské dogy  a 

vedoucí obvodního oddělení Plzeň – Doubravka.  

Majitelka dogy sdělila, že si závažnost celé situace plně 

uvědomuje a začala činit kroky, aby občané nemuseli do 

budoucna mít jakékoliv obavy z obdobných útoků. Pes byl 

v pondělí vykastrován, což by mělo nejvíce pomoci. Dále se 

majitelce podařilo zajistit odbornou pomoc při výcviku psa, 

který bude probíhat v Domažlicích. V neposlední řadě je 

nutné zmínit i to, že psu pořídila stahovací obojek a náhubek, 

který bude používat při jeho případném venčení. 

Věříme, že tato schůzka, kde všechny strany měly možnost se 

k věci vyjádřit, vyřeší danou situaci, v tom smyslu, aby občané 

nemuseli mít zbytečné obavy při venčení svých psů nebo 

procházkách po obci. 
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